
Rada Gminy Lipno 
Radni 

PROTOKÓŁ NR II / 2018 

II Sesja w dniu 4 grudnia 2018  

Obrady rozpoczęto 4 grudnia 2018 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:21 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Paweł Górzny 

3. Marcin Grobelny 

4. Jeannette Krauze 

5. Edyta Krysiewicz 

6. Marta Lipka 

7. Iwona Lorenc-Zimniak 

8. Anna Menes 

9. Grzegorz Michalski 

10. Miłosz Nadol 

11. Jacek Pawłowski 

12. Joanna Płonka 

13. Sylwester Przydrożny 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

1. Otwarcie obrad II Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Lipno, Joanna Płonka, ogłosiła otwarcie obrad II Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitała wszystkich zebranych.  

/ w załączeniu listy obecności Radnych, Sołtysów oraz pozostałych Gości /.  

 

 

2. Ustalenie quorum. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 15 

Radnych, co stanowi quorum, a to oznacza, że podejmowane przez Radę Gminy decyzje będą 

prawomocne.  

Przewodnicząca Rady stwierdziwszy, iż porządek obrad wraz z projektami uchwał wszyscy 

Radni otrzymali w statutowym terminie, poinformowała, iż w dniu dzisiejszym do Biura 

Rady wpłynął wniosek Wójta Gminy o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu 

pod obrady punktu:  

"Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy rzeczowej Powiatowi 

Leszczyńskiemu w 2018 roku, druk nr 10".  

 

Przewodnicząca Rady odczytawszy wniosek Wójta Gminy, udzieliła głosu Panu Wójtowi, 

prosząc o przybliżenie informacji dotyczącej projektu uchwały w złożonym wniosku.  



Wójt Gminy, Łukasz Litka, poinformował, iż Rada Gminy Lipno w czerwcu 2018 roku 

podjęła uchwałę o udzieleniu pomocy rzeczowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2018 roku, 

dotyczącej budowy: chodnika w ciągu ulicy Spółdzielczej, zatoki autobusowej oraz 

krawężnika na ul. Powstańców Wielkopolskich w Lipnie, określając łączną kwotę zadania na 

300 000 zł. Pan Wójt wyjaśnił, iż prace zostały wykonane, a wszystkie zaplanowane przez 

Gminę środki nie zostały wydatkowane - po realizacji tych inwestycji uzyskano wartość 

rzeczywistą w kwocie 220 428,87 zł. W związku z powyższym, aby Starostwo Powiatowe 

mogło zamknąć rok budżetowy, zasadne jest, aby zmienić podjętą uchwałę dotyczącą 

udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2018 roku.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Wójta Gminy o zmianę porządku 

obrad II Sesji Rady Gminy Lipno.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad II Sesji 

Rady Gminy uwzględniający przyjęty wniosek.  

W wyniku głosowania, porządek obrad II Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad II Sesji Rady Gminy Lipno.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

 

 

 

3. Przyjęcie protokółu obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała o pytania i uwagi do projektu protokółu poprzedniej Sesji.  

Żadnych zgłoszeń nie było.  



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji.  

Protokół I Sesji Rady Gminy Lipno z dnia 4 grudnia 2018 r. został przyjęty większością 

głosów. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokółu obrad poprzedniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, 

Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Pawłowski 

 

 

 

 

4. Interpelacje Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, czym są interpelacje i jak są przedkładane. Podkreśliła, że 

zgodnie z przepisami prawa interpelacje składane są w formie pisemnej.  

Nastęnie zapytała, czy ktoś chce złożyć interpelację.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż pomiędzy 22 listopada br., a dniem dzisiejszym 

podjęła następujące działania:  

1. 23 listopada br. uczestniczyła w uroczystości "Pasowania na ucznia" w Szkole 

Podstawowej w Goniembicach,  

2. 2 grudnia br. uczestniczyła w "Mikołajkach" w Żakowie,  

3. przygotowała materiały na II Sesję Rady Gminy Lipno i ją zwołała,  

4. przygotowuje, wspólnie z członkami Stowarzyszenia Razem dla Gminy "Dzień 

Patriotyczny", który odbędzie się 16 grudnia br. pod patronatem Wójta Gminy Lipno dla 

uczczenia 100 rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego.  

Nastęnie Pani Przewodnicząca zapytała o pytania do przedstawionej informacji.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie o działaniach, jakie podjął w okresie międzysesyjnym.  

Przewodnicząca Rady zapytała o uwagi i pytania do przedstawionego sprawozdania.  

Żadnych zgłoszeń nie było.  



 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie mięzysesyjnym stanowi załącznik.  

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, druk nr 4. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała zapisy ustawowe dotyczące powołania Komisji Rewizyjnej 

oraz poinformowała, że Statut Gminy Lipno określa zasady i tryb działania Komisji 

Rewizyjnej w rozdziale 6.  

Nastęnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Rewizyjnej.  

Radny Miłosz Nadol zgłosił do pracy w Komisji Rewizyjnej następujących Radnych: 

Sylwestra Przydrożnego, Marcina Grobelnego, Jeannette Krauze, Martę Lipkę oraz Grzegorza 

Michalskiego.  

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów do pracy w 

Komisji Rewizyjnej.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady zapytała zgłoszonych kandydatów czy wyrażają zgodę na 

pracę w Komisji Rewizyjnej.  

Radni kolejno: Sylwester Przydrożny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, 

Grzegorz Michalski wyrazili zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady stwierdziwszy, że Przewodniczącego Komisji wybiera Rada 

Gminy, poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Radny Marcin Grobelny zgłosił na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Radnego 

Sylwestra Przydrożnego.  

Innych zgłoszeń nie było.  

Zgłoszony kandydat, Radny Sylwester Przydrożny wyraził zgodę na kandydowanie na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

Rada powyższy wniosek przyjęła jednogłośnie.  

 

Nastęnie Przewodnicząca Rady odczytawszy treść proponowanego projektu uchwały w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej wskazującej następujący skład osobowy: Sylwester 

Przydrożny - Przewodniczący Komisji oraz członkowie Komisji: Marcin Grobelny, Jeannette 

Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, poddała pod głosowanie jej przyjęcie.  

Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej została podjęta jednogłośnie.  

. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zamknięcia listy kandydatów do Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
składu osobowego Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, druk nr 4.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 



Uchwała nr II/3/2018 
 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, druk nr 5. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała zapisy ustawowe dotyczące powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz poinformowała, że Statut Gminy Lipno określa zasady i tryb 

działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w rozdziale 6a.  

Nastęnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radna Edyta Krysiewicz do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosiła 

następujących Radnych: Marcina Grobelnego, Sylwestra Przydrożnego, Agnieszkę Francke, 

Miłosza Nadola i Jacka Pawłowskiego.  

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodnicząca Rady zapytała zgłoszonych Radnych, czy wyrażają zgodę na pracę w 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radni kolejno: Marcin Grobelny, Sylwester Przydrożny, Agnieszka Francke, Miłosz Nadol, 

Jacek Pawłowski wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Radny Jacek Pawłowski stwierdził, iż wyraził zgodę na pracę w tej Komisji, gdyż członkowie 

Klubu Radnych "W zgodzie dla dobra Gminy", chcą przyjąć proponowane miejsca, w imię 

dobrej wspołpracy. Dodał, iż miał nadzieję, że Klub Radnych będzie miał możliwość 

zgłoszenia swoich propozycji kandydatów do pracy w Komisjach.  

Przewodnicząca Rady odnosząc się do powyższego, stwierdziła, iż umożliwiła zgłoszenia 

kandydatów, nikomu głosu nie zabrała.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Nastęnie Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radna Edyta Krysiewicz na Przewodniczacego Komisji Skarg Wniosków i Petycji zgłosiła 

Radnego Marcina Grobelnego.  

Innych zgłoszeń nie było.  

Zapytany przez Przewodniczącą Rady, Radny Marcin Grobelny wyraził zgodę na 

kandydowanie na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, .  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady stwierdziwszy, iż zgodnie ze Statutem Gminy, zastęcę 

przewodniczącego Komisji powołuje Rada na wniosek Przewodniczacego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, poprosiła o zgłoszenie kandydata na Zastęcę Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Marcin Grobelny na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków zgłosił 

Radnego Sylwestra Przydrożnego.  

Przewodnicząca Rady zapytała Radnego Sylwestra Przydrożnego o zgodę na pełnienie 

funkcji Zastęcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radny Sylwester 

Przydrożny taką zgodę wyraził.  



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie wyboru Zastępcy 

Przewodniczacego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Nastęnie Przewodnicząca Rady odczytawszy projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, określającej następujący skłąd osobowy: Marcin Grobelny - 

Przewodniczący Komisji, Sylwester Przydrożny - Zastęca Przewodniczacego Komisji oraz 

członkowie: Agnieszka Francke, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski  

Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została podjęta 

jednogłośnie.  

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
składu osobowego Komisji Skarg Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisj Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 



 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, druk nr 5..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Uchwała nr II/4/2018 
 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy 

oraz ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 6. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała zapis ustawowy dotyczący powołania komisji stałych do 

określonych zadań oraz poinformowała, że Statut Gminy Lipno także przewiduje powołanie 

takich komisji w składzie osobowym liczącym od 5 do 7 członków każda.  

Nastęnie poprosiła o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Budżetu, Rolnictwa i 

Rozwoju Gminy.  

Radny Sylwester Przydrożny do pracy w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy 

zgłosił następujących Radnych: Annę Menes, Agnieszkę Francke, Miłosza Nadola, Edytę 

Krysiewicz, Jeannette Krauze, Pawła Górznego oraz Iwonę Lorenc - Zimniak.  

Nastęnie Radny Jacek Pawłowski, informując, iż zgłasza w imieniu Klubu Radnych do pracy 

w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy Radnego Pawła Górznego i Radną Iwonę 

Lorenc - Zimnak.  

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodnicząca Komisji zapytała zgłoszonych kandydatów o wyrażenie zgody na 

kandydpowanie do pracy w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Wszyscy Radni kolejno: Anna Menes, Agnieszka Francke, Miłosz Nadola, Edyta Krysiewicz, 

Jeannette Krauze, Paweł Górzny, Iwona Lorenc - Zimniak wyrazili zgodę na kandydowanie 

do pracy w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy oraz ustalenia przedmiotu jej działania.  

Przewodnicząca Rady stwierdziwszy podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy oraz ustalenia przedmiotu jej działania, odczytała z jej 

treści skład osobowy Komisji oraz przedmiot jej działania, wyjaśniając, iż Radni wybrani do 

tej Komisji we własnym gronie wybiorą Przewodniczącego lub Przewodniczącą.  

Uchwała w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy oraz ustalenia 

przedmiotu jej działania została podjęta jednogłośnie. 

 



Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy oraz 

ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 6..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Uchwała nr II/5/2018 
 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz 

ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 7. 

 

Przewodnicząca Rady informując, iż skład osobowy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

liczy od 5 do 7 Radnych, poprosiła o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji.  

Radna Agnieszka Francke do pracy w Komisji Oświaty i Spraw Społecznych zgłosiła 

następujących Radnych: Bartosza Ziębę, Edytę Krysiewicz, Martę Lipkę, Jeannette Krauze, 

Joannę Płonkę, Annę Menes i Katarzynę Stachowiak.  

Radny Jacek Pawłowski do pracy w Komisji Oświaty i Spraw Społecznych zgłosił Radną 

Iwonę Lorenc- Zimniak i Radną Katarzynę Stachowiak.  

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodnicząca Rady zapytała zgłoszonych kandydatów o wyrażenie zgody na pracę w 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

Radni kolejno: Bartosz Zięba, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Jeannette Krauze, Joanna 

Płonka, Anna Menes, Katarzynę Stachowiak, Iwona Lorenc- Zimniak wyrazili zgodę na pracę 

w Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zamknięcia listy 

kandydatów na członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowałą, iż w związku z tym, że liczba kandydatów 

do pracy w Komisji jest wyższa niż statutowa liczba członków, nastąpi głosowanie nad każdą 

kandydaturą oddzielnie, w kolejności zgłoszenia. Siedmioro Radnych, którzy otrzymają 

największą liczbę głosów poparcia, zostanie członkami Komisji.  

Po przeprowadzonych głosowaniach, Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż najmniej głosów 

otrzymała Radna Iwona Lorenc - Zimnak.  

 

Następnie odczytawszy brzmienie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i 

Spraw Społecznych oraz ustalenia przedmiotu jej działania, w tym, że do Komisji wybrani 

zostali następujący Radni: Bartosz Zięba, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Jeannette Krauze, 

Joanna Płonka, Anna Menes, Katarzynę Stachowiak, poddała go pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz ustalenia 



przedmiotu jej działania została podjęta większością głosów.  

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zamknięcia listy kandydatów na członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru na członka Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Radnego Bartosza Ziębę.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Górzny, Iwona Lorenc-Zimniak 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru na członka Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Radną Edytę Krysiewicz .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Górzny, Iwona Lorenc-Zimniak 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 



wyboru na członka Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Radną Martę Lipka.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Górzny, Iwona Lorenc-Zimniak 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru na członka Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Radną Jeannette Krauze.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Paweł Górzny, Iwona Lorenc-Zimniak, Katarzyna Stachowiak 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru na członka Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Radną Joannę Płonka.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, 

Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Górzny, Iwona Lorenc-Zimniak, Jacek Pawłowski, Katarzyna Stachowiak 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru na członka Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Radną Annę Menes.  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Paweł Górzny, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru na członka Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Radną Katarzynę Stachowiak.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jeannette Krauze, Katarzyna Stachowiak 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru na członka Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Radną Iwonę Lorenc - Zimniak.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Paweł Górzny, Iwona Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Katarzyna 

Stachowiak 

PRZECIW (2) 

Joanna Płonka, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Anna Menes, Miłosz Nadol, Sylwester Przydrożny 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz ustalenia 

przedmiotu jej działania, druk nr 7..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, 

Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

PRZECIW (2) 

Paweł Górzny, Jacek Pawłowski 

 

Uchwała nr II/6/2018 
 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

druk nr 8. 

 

Przed przystąpienie do realizacji punktu, o godzinie 17.15 Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 

minut przerwy w obradach, którą nastęnie wydłużyła o kolejne 5 minut.  

 

O godzinie 17.30 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała o pytania i uwagi do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, druk nr 8.  

Radny Paweł Górzny, odnosząc się do zapisów paragrafu § 1 pkt 2) projektu uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, druk nr 8, i nawiązując do 

wystąpienia Pani Przewodniczacej Rady podczas I Sesji Rady Gminy, w którym m.in. 

powiedziała, że chce wspierać przedsiębiorców, zapytał o proponowany wzrost podatku od 

budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej. Pan Radny 

stwierdził, iż w związku z tym, iż także uważa, że należy wspierać przedsiębiorców, będzie 

głosował "przeciw" tej uchwale.  

 

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż uchwała w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości, została podjęta większością głosów. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, druk nr 

8..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 



Anna Menes, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Bartosz Zięba 

PRZECIW (2) 

Paweł Górzny, Iwona Lorenc-Zimniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski, Katarzyna Stachowiak 

 

Uchwała nr II/7/2018 
 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta 

Gminy Lipno, druk nr 9. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu proponowanej uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Lipno, druk nr 9, wyjaśniła, 

iż propozycja wynagrodzenia nie przekracza stawek określonych w rozporządzeniu Rady 

Ministrow w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych, a nastęnie poprosiła o 

zgłaszanie pytań i uwag do projektu uchwały.  

Radny Jacek Pawłowski wyrażając akceptację proponowanych maksymalnych stawek 

poszczególnych składnikow wynagrodzenia Wójta Gminy, wyjaśnił, iż praca Wójta nie trwa 8 

godzin na dobę lecz dłużej i nie kończy się z chwilą opuszczenia budynku Urzędu Gminy. 

Wójt musi być dyspozycyjny przez 7 dni w tygodniu o każdej porze dnia, dlatego uważa, że 

za tak wytężoną pracę i za takie oddanie, należy się wynagrodzenie w maksymalnej 

wysokości.  

 

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Lipno, druk nr 9.  

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Lipno 

została podjęta jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy 

Lipno, druk nr 9..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Paweł Górzny, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, 

Marta Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

Uchwała nr II/8/2018 
 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy rzeczowej Powiatowi 



Leszczyńskiemu w 2018 roku, druk nr 10. 

 

Przewodnicząca Rady proponując podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu 

pomocy rzeczowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2018 roku, druk nr 10, zapytała o uwagi i 

pytania do projektu proponowanej uchwały.  

Radny, Paweł Górzny, zapytał czy proponowana kwota 220 428,87 zł dotyczy wykonania: 

zatoczki autobusowej, krawężników i chodnika na ul. Spółdzielczej, oraz - czy te zadania 

można połączyć, skoro były rozpisane dwa różne przetargi - jeden na budowę chodnika na ul. 

Spółdzielczej, a drugi na budowę zatoczki.  

Wójt Gminy odpowiadając niezwłocznie poprosił, by w jego imieniu na powyższe 

odpowiedziała Skarbnik Gminy.  

Za zgodą Przewodniczącej Rady, Skarbnik Gminy, Magdalena Tomków, potwierdziła, iż na 

wymienione zadania odbyły się dwa przetargi, w planie wydatków budżetowych na ich 

realizację była przyjęta kwota 300 000 zł. Na ten czas, po ich wykonaniu rzeczywista kwota 

wynosi 220 428,87 zł i dotyczy wykonania: chodnika w ciągu ul. Spółdzielczej, zatoczki 

autobusowej oraz krawężnika, zgodnie z podjętą uchwałą w czerwcu br. dotyczącą udzielenia 

pomocy rzeczowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2018 roku.  

Pan Wójt dodał, iż niniejszy projekt uchwały przedstawia rzeczywiste sumaryczne koszty 

wykonania zadań inwestycyjnych wymienionych w uchwale.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

o udzieleniu pomocy rzeczowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2018 roku, druk nr 10.  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy rzeczowej Powiatowi 

Leszczyńskiemu w 2018 roku została podjęta większością głosów.  

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi 

Leszczyńskiemu w 2018 roku, druk nr 10..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, 

Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Paweł Górzny, Grzegorz Michalski, Jacek Pawłowski 

 

Uchwała nr II/9/2018 
 

 

 

14. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodnicząca Rady kierując wypowiedź do wszystkich uczestniów Sesji, zapytała, czy ktoś 

chce zabrać głos.  

Radni: Paweł Górzny i Marcin Grobelny zgłosili zapytania, które także złożyli w formie 



pisemnej.  

/ zapytania i odpowiedzi w załączeniu /  

 

Radny Grzegorz Michalski informując, iż Gminna Spółdzielnia planuje sprzedaż budynku, w 

którym znajdował się sklep, zapytał, czy Gmina podjęła rozmowy w sprawie wykupienia tego 

budynku, by po jego adaptacji przeznaczyć, np. na przedszkole lub na dodatkowe 

pomieszczenia do sali wiejskiej.  

 

Za zgodą Przewodniczacej Rady, głos zabrał Wójt Gminy, Łukasz Litka, który niezwłocznie 

odpowiedział na powyższe zapytanie. Poinformował, iż już zostało zlecone sporządzenie 

wyceny tego budynku, wzniesionego przez Gminną Spółdzielnię. Gdy będzie znana jego 

wartość, będzie można podjąć rozmowy w sprawie rozważenia wykupienia tego budynku 

celem zaadaptopwania na potrzeby Gminy, w tym np. na przedszkole.  

 

Radny Sylwester Przydrożny podziękowawszy Radzie Gminy za obdarzenie go zaufaniem i 

jego wybór na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, zadeklarował rzetelnie i obiektywnie 

wykonywać swoje obowiązki wynikające z pełnienia tej funkcji.  

 

Radny Jacek Pawłowski zapytał Wójta Gminy, czy planuje zorganizowanie spotkania ze 

Starostą Leszczyńskim i z Radnymi Gminy celem omówienia planowanych inwestycji 

powiatowych na terenie Gminy Lipno na lata przyszłe, w tym realizowanych wspólnie.  

Za zgodą Przewodniczącej Rady, głos zabrał Wójt Gminy, Łukasz Litka, który niezwłocznie 

odpowiedział na powyższe zapytanie. Poinformowawszy, iż odbył już takie spotkanie robocze 

ze Starostą Leszczyńskim, m.in. w temacie przyszłych inwestycji na terenie Gminy Lipno, 

dodał, iż takich spotkań z pewnością będzie jeszcze wiele, wyrażając nadzieję na dalszą dobrą 

współpracę Gminy Lipno ze Starostą Leszczyńskim.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o pisemną formę wypowiedzi także dotyczącą zapytań i 

wniosków oraz - pisemną formę udzielonych odpowiedzi.  

 

Radny Paweł Górzny poinformował, iż w dniu 23 listopada 2018 roku została złożona na ręce 

Przewodniczącej Rady Gminy informacja, iż z dniem 23 listopada br. rozpoczął działalność 

Klub Radnych " W zgodzie dla dobra Gminy", a jego Przewodniczącym został Paweł Górzny. 

Przewodniczący Klubu dodał, iż Klub nie jest klubem opozycyjnym; a jego członkowie chcą 

razem konstruktywnie pracować dla dobra Gminy Lipno. Chcą wspierać wszystkie dobre i 

bardzo dobre pomysły i inicjatywy mające na celu rozwój Gminy.  

 

Następnie Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury odnosząc się do organizacji Dnia 

Patriotycznego, zapytał, czy prawdą jest, że w uroczystościach nie wezmą udziału mażoretki 

trenujące przy GOK w Lipnie oraz jednocześnie poprosił, by organizatorzy wzięli pod uwagę 

umiejętności i zdolności dzieci z terenu Gminy, oraz - by uszanowali te dzieci oraz to, co 

robią. Wyjaśnił,iż mażoretki nie często mają możliwość zaprezentowania swoich 

umiejętności, stąd taka uroczytość byłaby bardzo dobrą okazją. Mogłyby iść z orkiestrą w 

przemarszu.  

 

Przewodnicząca Rady niezwłocznie odpowiadając na głos Dyrektora GOK poinformowała, iż 

faktem jest, że zaproszona na obchody Dnia Patriotycznego orkiestra ma swój zespół 

mażoretek, a nasze mażoretki wystąpią również - w tej części, która odbędzie się w GOK-u. 

Pani Przewodnicząca dodała, iż nie wszystkie decyzje w zakresie organizacji tego Dnia 

zostały już podjęte, jeszcze trwają rozmowy i ustalenia.  



 

Następnie Sołtys Koronowa, Szczepan Mencel zapytał o oddzielny punkt w porządku obrad 

dla wystąpień sołtysów oraz, czy sołtysi także muszą składać zapytania w formie pisemnej i 

kiedy otrzymają odpowiedź.  

 

Przewodnicząca Rady odpowiadając na powyższe poinformowała, iż w punkcie "Wolne 

wnioski i informacje" jest czas na wystąpienia nie tylko Radnych Gminy, ale każdego 

uczestnika Sesji, natomiast zapytania - powinny być w formie pisemnej, a odpowiedzi będą 

udzielane w zależności od możliwości i wiedzy Pana Wójta, pisemnie lub ustnie na tejże 

Sesji.  

 

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wpłynęły do Biura Rady następujące pisma:  

- informacja o rozpoczęciu działalności Klubu Radnych o nazwie "W zgodzie dla dobra 

Gminy", o czym wspomniał już Radny Paweł Górzny,  

- zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności 

uchwały Nr LXVI/391/2018 Rady Gminy Lipno z dnia 8 listopada 2018r. w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Pani 

Przewodnicząca wyjaśniła, iż obecnie czekamy na orzeczenie Wojewody w tej sprawie.  

- zapytanie mieszkańca z Wilkowic w trybie: o informację publiczną dotyczące organizacji 

ruchu na ul. Bocznej w Wilkowicach, kierowane do Pana Wójta, do Przewodniczącej Rady 

oraz Radnego Marcina Grobelnego. Pani Przewodnicząca odczytawszy w/w wniosek, 

udzieliła głosu Wójtowi Gminy.  

Pan Wójt odczytał udzieloną odpowiedź na powyższe zapytania.  

/ w/w pisma stanowią załączniki do protokółu/  

 

 

 

 

15. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż na niektóre zapytania odpowiedzi zostały udzielne 

niezwłocznie, tj. w punkcie poprzednim porządku obrad, natomiast pytania, na które nie 

zostały udzielone odpowiedzi - te złożone w formie pisemnej - odpowiedzi zostaną 

przygotowane w formie pisemnej.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła Radnych o harmonogram dyżurów Radnych 

chętnych do spotkań z mieszkańcami.  

 

Radny Marcin Grobelny w imieniu własnym i mieszkańców ul. Bocznej i przyległych w 

Wilkowicach podziękował za zamontowanie lustra drogowego przy wyjeździe na ul. Lipową , 

wyjaśniając, iż bardzo poprawiło się bezpieczeństwo wyjeżdżających.  

 

Radny Bartosz Zięba poinformował, iż podjął działania w sprawie złożenia petycji 

mieszkańców w sprawie likwidacji żółtych strzałek wraz z wysepkami - spowalniaczy - w 

Lipnie na ul.Powstańców Wielkopolskich oraz o długotrwałe pomalowanie przejść dla 

pieszych. Pan Radny wyjaśnił, iż na ten czas zbiera podpisy mieszkańców.  

 

Innych zgłoszeń nie było. 

 



 

16. Zakończenie. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziwszy realizację wszystkich punktów porządku obrad, 

podziękowała wszystkim za przybycie i udział w obradach oraz ogłosiła zakończenie II Sesji 

Rady Gminy Lipno. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Lipno 
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